



Vasili Shulzhenko Василий Шульженко

Russland/Russia/Россия

Geboren 1949 in der UdSSR. 1973 beendete er sein Studium am Moskauer Polygraphischen Institut. Seit 1978 ist er Mitglied des Moskauer Künstlerverbands, Sektion Malerei. Sein Thema ist die figurative Malerei in der Stilrichtung "Freie Fantasie". Seine Werke befinden sich in Privatsammlungen sowie Museums-sammlungen in Russland, den USA, Italien, Frankreich, Finnland, den Nieder-landen, darunter die Staatliche Tretjakow-Galerie und das M'ARS Zentrum für Moderne Kunst in Moskau sowie das "KISS"-Museum in Oklahoma City, USA. Der Künstler lebt und arbeitet in Moskau.

Born in 1949 in the UdSSR. In 1973 he graduated from Moscow Polygraphic Insti-tute. Since 1978 he is member of the Moscow Artists' Union, painting section. His subject is figurative painting in the genre of "free fantasy". His works are included in private collections as well as museum collections in Russia, USA, Italy, France, Finland, The Netherlands, including the State Tretyakov Gallery and the M'ARS Center for Contemporary Art in Moscow and the "KISS" museum in Oklahoma City, USA. The artist lives and works in Moscow.



Atlantis, 2004, Öl auf Leinwand, 70x54 cm / **Der Traum**, 2004, Öl auf Leinwand, 70x54 cm
 Atlantes, 2004, oil on canvas, 70x54 cm / **The Dream**, 2004, oil on canvas, 70x54 cm